
 
P r o t o k ó ł    Nr IX/2007  

z nadzwyczajnej sesji Rady Gminy w BliŜynie, która odbyła się w dniu  
14 września 2007r. w Urzędzie Gminy w BliŜynie. 

Sesja została zwołana na wniosek Wójta Gminy w związku z koniecznością 
podjęcia uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budŜecie gminy na rok 
2007. 
Na ogólny stan 15 radnych na sesji obecni byli wszyscy radni. 
Ponadto w obradach sesji uczestniczyli: 
1. Pan Tomasz Rokita – Wójt Gminy BliŜyn 
2. Pan Mariusz Walachnia – Sekretarz Gminy 
3. Pani Alina Ołownia – Skarbnik Gminy 
4. Pani Anna Miernik – Kierownik Referatu Rozwoju Strategicznego Gminy 
5. Pani Anna Kowalik – obsługa Rady 
6. Sołtysi zgodnie z załączoną listą obecności. 
Zatwierdzony porządek obrad sesji: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie kworum. 
3. Przyjęcie porządku obrad sesji. 
4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budŜecie 

gminy na rok 2007. 
5. Zamknięcie obrad sesji.  
Przebieg obrad sesji: 
Ad. 1, 2, 3 
Dziewiątą z kolei sesję Rady Gminy w BliŜynie otworzyła i poprowadziła Pani 
Anna LeŜańska – Przewodnicząca Rady. Poinformowała, Ŝe sesja została 
zwołana na wniosek Wójta Gminy w związku z koniecznością podjęcia uchwały 
w sprawie wprowadzenia zmian w budŜecie gminy na 2007 rok. Potrzeba 
dokonania zmian w budŜecie wynika z faktu otrzymania przez Gminę BliŜyn 
promesy dotacji celowej na odbudowę infrastruktury drogowej i konieczności 
wprowadzenia do budŜetu gminy nowych zadań inwestycyjnych, jak równieŜ 
potrzebą zabezpieczenia środków finansowych na wywóz odpadów 
komunalnych z terenu gminy na okres około 3 miesięcy, tj. do czasu wejścia  
w Ŝycie nowego regulaminu utrzymania czystości i porządku w gminie BliŜyn. 
Następnie Przewodnicząca Rady powitała wszystkich obecnych, stwierdziła 
kworum i odczytała projekt porządku obrad sesji. 
Radni nie zgłosili uwag do porządku i jednogłośnie go zatwierdzili /15 głosów 
za/. 
Ad. 4 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wprowadzenia zmian  
w budŜecie gminy na rok 2007 odczytała Pani Alina Ołownia – Skarbnik 
Gminy. 



Nad projektem uchwały dyskutowały na wspólnym posiedzeniu dwie Komisje 
Rady tj. Komisja BudŜetowo-Finansowa, Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki 
Gminy oraz Komisja ds. Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska. 
Wspólne stanowisko Komisji przedstawiła Pani Ewa Łukomska. Komisje 
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Na posiedzeniu komisji została 
przedstawiona poprawka w oznaczeniu paragrafów polegająca na 
wyodrębnieniu z § 1 punktu 4 i oznaczenie go jako § 2. Komisje jednogłośnie 
zaakceptowały powyŜszą poprawkę łącznie z projektem uchwały. 
Pani Alina Ołownia wyjaśniła, Ŝe poprawka w oznaczeniu paragrafów wynika 
z tego, Ŝe w § 1 projektu uchwały wprowadza się zmiany do uchwały 
budŜetowej wyjściowej natomiast zawarty w tym paragrafie punkt 4 odnosi się 
do poprawy uchwały z sesji sierpniowej dlatego właściwszym byłoby ujęcie 
tych zmian w odrębnych paragrafach. 
Pan Jacek Krzepkowski nawiązał do zmian zaproponowanych w dziale 700 
polegających na zmniejszeniu o kwotę 9.000zł środki zaplanowane na 
współfinansowanie budowy szamba w związku z brakiem środków ze strony 
mieszkańców wspólnoty w Sołtykowie. Radny poprosił o rozszerzenie 
uzasadnienia w tej sprawie. 
Pani Alina Ołownia wyjaśniła, Ŝe została przyznana dla wspólnoty kwota 
16.000zł jednakŜe nie zostały podjęte działania z jej strony. Środki nie zostaną 
wykorzystane poniewaŜ w roku bieŜącym wspólnota zrezygnowała z budowy 
szamba. Nie zabiera się całej kwoty, pozostałe środki pozostawia się do 
dyspozycji wspólnoty. 
Pani Anna LeŜańska dodała, Ŝe wspólnota zdecydowała o wykonaniu w roku 
bieŜącym ocieplenia budynków. 
Radni jednogłośnie /15 głosów za/ przyjęli poprawkę do projektu uchwały 
polegającą na oznaczeniu punktu 4 w § 1 jako odrębny § 2 a § 2 i 3 otrzymują 
oznaczenie § 3 i 4. 
RównieŜ jednogłośnie /15 głosów za/ radni podjęli Uchwałę Nr IX/56/2007  
w sprawie wprowadzenia zmian w budŜecie gminy na rok 2007 łącznie  
z przyjętą powyŜej poprawką. 
Ad. 5 
Obrady sesji trwały od godz.905 do godz.920. 
Sesję zamknęła Przewodnicząca Rady dziękując wszystkim za udział. 
 
Protokólant: 
 
Anna Kowalik 


